
Zápis z jednání školské rady – 22. červen 2020 
Přítomni – viz prezenční listina 
- 7 členů Školské rady 
- 12 zástupců tříd za Unii rodičů 
- ředitel školy, zástupkyně ředitele školy, vedoucí školní jídelny, hlavní vychovatelka ŠD  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
➢ Zpráva ředitele školy o činnosti školy od posledního zasedání školské rady  

▪ – POSLEDNÍ BYLA 24. 10. 2019 
o Proběhla řada běžných akcí – sportovních, kulturních, vzdělávacích 

▪ info na edookitu + www + FB 
o VELKÉ AKCE 

▪ Den otevřených dveří – pro rodiče – 9.12.2020 
▪ nové prostory 
▪ Lyžařský kurz – Karlov (týden) 
▪ Zimní ŠKOLA V PŘÍRODĚ – z řad zájemců 1. stupně (týden) 
 

o Informace o výsledku zápisu do 1. tříd pro šk. r. 2020/21  
▪ Zápis proběhl distanční formou – bez přítomnosti dětí a rodičů 
▪ zapsáno bylo 48 dětí 

• + 12 žádostí o odklad 
 

o Informace o předpokládaném počtu tříd a žáků od 1. září 2020  
▪ otevřeny budou 2 první třídy – na holubníku 
▪ TU 1. tříd – I. Strachová, M. Franzlová 

 
o Informace o personálním zajištění vzdělávání šk. r. 2020/21   

▪ od 9/20 bude o 1 třídu méně = celkem 24 

• tzn. menší potřebnost ped. úvazků 
▪ pokud se nic dalšího neodehraje 

• odchází: 
o J. Poulíková 
o Martina Hájková 
o Petra Křivánková 
o Charvátová (Patloková) Lucie - MD 

• přichází 
o Mokrá Eva z MD 
o Viktor Kejík – TV (1/2 úvazku) 

 
o Vyhodnocení vzdělávání za období od 11. března 2020 (od uzavření ZŠ) do konce školního 

roku 2019/20  
▪ vše ukáže čas 
▪ 1. září zahájíme 11. březnem, kdy byla škola uzavřena 
▪ distanční výuky se neúčastnilo asi 10 až 20 % žáků 
▪ někteří budou mít k 9/20 za sebou ½ roku prázdnin 
▪ zhodnocení z pohledu učitelů 

• po celou délku dist. vzdělávání – praktikováno značné množství forem 
zajištění optimálního způsobu výuky 

o každý pedagog hledal svoji osobní on-line metodu(y) výuky a 
později i zpětné vazby 

o velká komunikace – především s rodiči (1. st.) 



▪ především se žáky – od 5. roč. 
o mnohdy opravdu nebylo jasné, kdo stojí na druhé straně „sítě“ 

• závazné pokyny z MŠMT byly někdy protichůdné, postupně se měnily  
▪ Závěr: 

• kdo chtěl opakovat, procvičovat, přijít do školy (od 25.5.)  apod. – měl 
možnost 

• kde nechtěl, nemohl – měl prázdniny 

• po 1. září se uvidí, jak na tom konkrétní žáci jsou  

• vše zameškané se postupně probere …… 
 

o Vyhodnocení zavedení tzv. elektronické žákovské – od 1. 9. 2019  
▪ v praxi od 9/2019 
▪ po různých počátečních problémech – funguje na 99% 
▪ aplikace se vyvíjí – také s ohledem na korona dobu, kdy se stala hl. info. kanálem 

rodiče / žáci / škola 
▪ přibližně 1/3 rodičů do systému vůbec nevstupuje !!!! 

 
o Informace o změně a doplnění učebních plánů 

▪ 5. roč. Zvýšení týdenního počtu hodin předmětu Informatika (1→2), snížení 
týdenního počtu hodin předmětu Výtvarná výchova (2→1)  

o zvýšení ICT dovedností – edookit, distanční vyučování 
▪ 8. roč. Přesun 1 hod./týdně z dotace na PVP (2→1) do JČ (4→5) 

• podpora čtení a porozumění  
▪ 8. + 9. roč. – rozšíření nabídky PVP o předmět Ruční práce, Kovářství 

 
o Seznámení s provozním rozpočtem školy pro r. 2020  

▪ 5,857.000 Kč – z toho 1,404.000 Kč na odpisy 

• tzn. na provoz 4,453.000 Kč 

• z této částky budeme muset ušetřit okolo 200.000 na pokrytí ztráty v DČ 
za dobu uzavření ŠJ a bufetu, TV-bubliny 

 
o Seznámení s plánem provozních úprav (oprav) pro r. 2020   

▪ provedení „rekonstrukce“ sborovny a malé učebny na holubníku – 3/20 
▪ dílčí výměna osvětlení na holubníku – chodby, + zmíněné učebny / kancelář – 

3/20 
▪ vymalování + renovace stěn – různá místa v areálu školy 
▪ 2 nové tabule + dataprojektory  

• 3 učebny 2. stupně – na přístavbě 
▪ pořízení 40 nových šatních skříněk pro žáky 2. st. – léto  

• definitivní konec sdílení jedné skříňky 
▪ probíhá běžná údržba 
▪ odstranění plechové boudy z nádvoří - léto 
▪ Jiné: 

• nové prostory – 5 učeben + vybavení (projekt 2018/19) 
o obrovský přínos pro vzdělávání 
o bez provozních problémů – drobné závady vyřešeny v rámci 

záruk 

• změna v organizaci zvonění 
o značné zklidnění při přesunech žáků 
o zmenšení devastace školního majetku, snížení amortizace 

učeben ap. 



 
o INFO o jednání se zřizovatelem ohledně řešení nevhodnosti prostor holubníku pro 

potřeby 1. stupně 
▪ obecně – prostory nevyhovují po stránce prostorové (kapacitní) a ani hygienické 

(světlo, teplo, větrání, WC atd.) 
▪ prostory si prohlídli postupně členové rady města 
▪ v 5/20 – stavební komise 
▪ návrhy: 

• renovovat 
o závěr: neekonomické, většina problémů by zůstala  

• zbourat + postavit nový 1. st. 
o závěr: nemožné – kde by byli žáci po dobu výstavby 
o prostorově by se do tohoto půdorysu již tolik tříd nikdy nevešlo 

• postavit přístavbu nového 1. st. v areálu školy 
o závěr: město by mělo zadat studii, zda je to vůbec možné, co by 

to stálo, kde by to mohlo v areálu školy stát apod. 
o ŘŠ předal zřizovateli podklady, co by nové prostory měly 

obsahovat, požadovanou kapacitu apod. 

• Připomenutí nutných investičních akcí do budoucna : 
o stále škole chybí SH 
o rekonstrukce školní kuchyně - nevyhnutelná  
o rekonstrukce všech WC ve všech budovách – kalkulace na 4 mil. 

Kč 
 

o Informace o změně způsobu vybírání peněz od rodičů za pracovní sešity – od 9/2020 
▪ prostřednictvím edookitu by měly být zaslány sjetiny s výčtem „za co“ a údaji o 

bezhotovostní platbě 

• bude platit od 9/20 
 

➢ Školní jídelna  
o Informace o pořízení a zprovoznění nového objednávkového systému obědů – ŘŠ 

▪ výměna HW i SW objednávkového systému ŠJ  
▪ velká akce – asi 250.000 Kč 

• značný pokrok pro objednávání i pro účetnictví 

• od 7/2020 – bude nový účet pro ŠJ 
o proběhne info. na webu, FB + Edookit 
 

o Informace o zvýšení ceny žákovského oběda od 25. 5. 2020 
▪ zdražení o 1 Kč 

 
o Informace o zahájení vaření pro cizí strávníky od 1. 7. 2020 

▪ od 1. 7. v běžném provozu 
▪ dříve to opravdu nešlo – hygienická opatření spojená koronavirem 
▪ nemohli jsme vařit ani pro cizí žáky, natož pro veřejnost 

 
Termín příští schůzky – přelom podzim/zima 2020 
- opět společně 

 
➢ Podněty členů Školské rady a rodičů na ŘŠ, ZŘ, VŠJ – ŠR 
 
 



Připomínka – p. Sadílek 
– má škola k dispozici zdarma pro žáky ZŠ studijní balíčky office zdarma – ANO má a rodiče 

můžou naší nabídky využít bez výjimky. V budoucnu (v době nějaké další krize) by to mohla 
být jedna ze software podpor při vzdálené výuce a komunikaci, běžná cena balíčku je 1500,-
Kč/rok  

 
Dotaz – p. Valášek 

– Jak se škola připraví na zajištění případné 2. korona-vlny, existuje nějaká vize Ministerstva 
školství? 

Odpověď – ředitel školy   
– Vyhodnocení účinnosti užitých forem dálkového vzdělávání (3-6/2020) proběhne na začátku 

nového školního roku, především po nástupu žáků do škol  
– Momentálně nikdo neví, co bude dál, nějaká zásadní a koncepční podpora ze strany MŠMT 

doposud není. Se ZŠ ministerstvo přímo nejedná, není ani žádný „nižší článek“, který by tuto 
záležitost za ministerstvo přebral 

– Dojde-li opět k uzavření škol a zavedení distanční výuky, škola bude muset reagovat na řadu 
v té době aktuálních skutečností, např.: 

o na nařízení a doporučení MŠMT (prioritně) 
o při on-line výuce - na skutečné technické a praktické možnosti žáků a jejich rodin 
o na technické a personální možnosti školy  
o na délku případné „karantény“ 
o na stanovenou dobrovolnost / nedobrovolnost žákovské účasti na dálkovém 

vzdělávání  
– V nejbližších dnech budou rodiče žáků prostřednictvím edookitu obesláni s anketou, kde se 

budou moci vyjádřit ke zkušenostem s proběhlým dálkovým vzděláváním 
o výsledky ankety budou uveřejněny 
o s výsledky ankety bude pracováno při nastavení budoucího (případného) on-line 

vzdělávání 
– Závěr: není důležitá forma, kterou jsme doposud při dálkovém vzdělávání konkrétní učitelé 

užili, důležitá je efektivita tohoto procesu 
o mediálně prezentované a mnohdy i preferované on-line přenosy výuky apod. jsou jen 

jednou z možností vzdělávání na dálku, mají také své limity a úskalí 
o rozhodujícím faktorem kvality dálkového vzdělávání je a bude vždy konkrétní učitel, 

škola bude mít základní pravidla platná pro všechny pedagogy, vše ostatní již musí 
být na učitelích a jejich žácích. 

▪ neexistuje žádný jednoduchý systém dálkového vzdělávání, který by se dal 
jednoduše využít pro výuku všech předmětů a ve všech ročnících       

– z médií – MŠMT připravuje úpravu školské legislativy v záležitosti „zlegalizování“ tzv. 
distančního vzdělávání 

 


